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PROTOKÓŁ NR II/14 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 22 grudnia 2014 r.  
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1410 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 17 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, Anna Stępień-Buryszek – 
Sekretarz Powiatu oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. 
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po uzupełnieniu. 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 28 listopada 2014 

r. 
2. Złożenie ślubowania przez kandydata na radnego Rady Powiatu w Goleniowie. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok: 

a) stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, 
b) stanowisko Zarządu, 
c) stanowiska Komisji, 
d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 

2015, 
e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2015-2027. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę Nr XXX/284/14 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 27 marca 

2014 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

b) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich, 

c) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do 

Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania, 

d) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do Związku 

Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego, 

e) ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają  

z upływem 2014 r., 

f) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 r.,  

g)  uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 2015 r. 

6. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie na  
I półrocze 2015 r.   
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7. Blok informacyjny: 
a) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

8. Wolne wnioski. 
9. Odpowiedzi na interpelacje. 
10. Zamknięcie obrad.  
 

III Przebieg posiedzenia. 

Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Ziemba dokonał otwarcia II sesji Rady 

Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, 

dyrektorów wydziałów, dyrektorów instytucji, Komendanta Straży Pożarnej i Policji, 

Inspektora Sanitarnego oraz Zarząd Powiatu z Panem Starostą Tomaszem Kuliniczem na 

czele.  

Ad 1.b. Przewodniczący Rady Kazimierz Ziemba przedstawił porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz, wniósł o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji przed blokiem informacyjnym w pkt. 6 zatwierdzenie planu pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 2015 r.   
 

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, wniósł o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji do pkt. 5 ppkt h) projekt uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Oświaty i wyboru przewodniczącego 

komisji. Przewodniczący K. Ziemba poinformował, że zmiana tej uchwały jest spowodowana 

tym, że radny Marcin Fedeńczak złożył rezygnację z pracy w tej komisji, a Pan Wojciech 

Włodarczyk, który na tej sesji złoży ślubowanie wyraził, chęć pracy w Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty.      

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem porządku obrad wraz  

z zaproponowanymi zmianami, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

Ad 1.c. Przewodniczący Rady, K. Ziemba, poinformował, że protokół z I sesji Rady 

Powiatu  

w Goleniowie z dnia 28 listopada 2014 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

Zarządu Powiatu i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z I sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 28 listopada 2014 r. został przyjęty przez Radę jednogłośnie, w obecności 17 

radnych.    

Ad 2. Postanowienie Komisarza Wyborczego w Szczecinie z dnia 02 grudnia 2014 r.  

o wstąpieniu w skład Rady Powiatu w Goleniowie Pana Wojciecha Włodarczyka stanowi 

zał. nr 2 do protokołu. W imieniu Przewodniczącego Powiatowej Komisji Wyborczej Pana 

Arkadiusza Krupy, który nie mógł uczestniczyć w sesji z uwagi na obowiązki służbowe 
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Sekretarz Powiatu, Pani Anna Stępień-Buryszek, wręczyła Panu Wojciechowi 

Włodarczykowi zaświadczenie o wyborze na radnego. 

W dalszej części obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Ziemba 

poinformował, ze radny przed objęciem mandatu składa ślubowanie, które może być 

złożone z dodaniem słów: „Tak mi dopomóż Bóg”, a następnie odczytał treść ślubowania:  

"Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu 

Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 

pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać 

Konstytucji  

i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej".  

Radny Wojciech Włodarczyk powiedział: ślubuję.   

Ad 3. Radny Bogusław Grodź w imieniu mieszkańców Gminy Osina zwrócił się o podjęcie 

interwencji związanych z poprawą bezpieczeństwa ruchu drogowego: 

- w pasie drogi powiatowej w miejscowości Kościuszki na wysokości posesji nr 5 (działka 
nr 212) rośnie drzewo z gatunku dąb, drzewo jest mocno pochylone w stronę drogi i dalej 
przez drogę w stronę budynku mieszkalnego o numerze porządkowym 46 (działka nr 
289). Zasadne jest wnikliwe zbadanie, czy drzewo nie utraciło stateczności z gruntem i 
czy nie zagraża bezpieczeństwu w ruchu drogowym i dla budynku mieszkalnego (być 

może wystarczy podcięcie konarów w celu odciążenia systemu korzeniowego), 
- skrzyżowanie drogi powiatowej z drogą gminną w miejscowości Kikorze w pasie drogi 
powiatowej w miejscowości Kikorze na wysokości posesji nr 6 w zwartym skupisku 
(szpalerze) rośnie kilkanaście drzew z gatunku świerk, wyjazd z podporządkowanej drogi 
gminnej jest utrudniony gdyż drzewa ograniczają widoczność. Prawdopodobnie 
należałoby podciąć dolne gałęzie lub w ostateczności rozważyć całkowite usunięcie 
drzew.  
 
Radny Czesław Siwek zwrócił uwagę na fakt, iż na drodze powiatowej na odcinku 

Nastazin-Dębice w kierunku Chociwla w pasie drogowym rośnie około 70 stuletnich 

drzew z gatunku topola, które stwarzają zagrożenie dla ludzi i są przeszkodą dla 
właścicieli gruntów, które są położone przy pasie drogowym. Radny zaznaczył, że w tej 
sprawie interweniował już właściciel gruntów, który otrzymał bardzo enigmatyczną 
odpowiedź w tej sprawie ze Starostwa. W związku z tym Radny zwrócił się z prośbą o 
przedstawienie prowadzonej  
w tej sprawie korespondencji z Panem Stefanem Mironiem z Nastazina.   
 
Radny Kazimierz Lembas wniósł o przekazanie wszystkim radnym Statutu Powiatu, 
i Regulaminu Organizacyjnego Starostwa.  
 
Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu K. Lembasowi, że na następnej sesji 

zostanie uchwalony nowy Regulamin Organizacyjny i zostanie powołana Komisja 
Statutowa, która opracuje nowy statut i dopiero wtedy radni otrzymają komplet 
obowiązujących dokumentów.  
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Ad 4. Budżet Powiatu Goleniowskiego na 2015 r. wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu 

stanowi zał. nr 3 do protokołu.   

Ad 4.a. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie w dniu 1 grudnia 2014 r. pozytywnie zaopiniował projekt 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok. Uchwała Nr CCXXIX.472.2014 stanowi zał. 

nr 4 do protokołu. 

Ad 4.b. Starosta Tomasz Kulinicz powiedział: „Zarząd Powiatu na posiedzeniach w dniach  

5 i 14 listopada oraz 10 grudnia 2014 r. szczegółowo analizował materiały dotyczące projektu 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 2015, a następnie zaakceptował projekt budżetu 

wraz z autopoprawką, która została przedłożona Radzie Powiatu. Na podstawie danych 

liczbowych zawartych w informacji stwierdza się, że przedłożony Wysokiej Radzie projekt 

jest budżetem niedoboru, który nie w pełni odzwierciedla zgłoszone zapotrzebowanie z 

uwagi na niedostateczne dochody i przewiduje:  

- dochody budżetowe w kwocie 74.874.568 zł, 

- wydatki budżetowe do kwoty 78.869.077 zł. 

Prognozowane dochody okazały się zbyt niskie, aby zrealizować zaplanowane wydatki 

inwestycyjne w związku z tym Zarząd rekomenduje Wysokiej Radzie zaciągnięcie kredytu 

inwestycyjnego w wysokości 4.000.000 zł na pokrycie występującego niedoboru. 

Prognozowane dochody budżetowe zostały zaplanowane na łączną kwotę 74.874.568 zł. 

Największym ich źródłem będą wpływy pochodzące z budżetu państwa, gdyż ich udział  

w ogólnej kwocie uzyskanych dochodów stanowi 62,83%. Na wpływy te składają się: 

- dotacje celowe z budżetu państwa otrzymane zarówno na realizację zadań własnych, jak też 

na finansowanie zadań ustawowo zleconych i powierzonych z zakresu administracji 

rządowej w kwocie - 11.984.200,00 zł, 

- subwencje ogólne z budżetu państwa w ramach których powiat otrzyma środki finansowe  

w kwocie 35.060.757,00 zł. 

Drugim największym źródłem dochodów budżetu Powiatu Goleniowskiego będą 

dochody własne, w kwocie 26.000.603 zł, co stanowi 33,77% ogółu wpływów do 

budżetu. Na dochody te składają się głównie: 

- wpływy z udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych – 13.054.045 zł,  
- wpływy z prowadzonej działalności usługowej jednostek budżetowych – 6.197.237 zł  
- wpływy z opłaty komunikacyjnej – 1.663.000zł,  

- wpłaty z tytułu sprzedaży mienia – 150.000 zł.  

Natomiast wpływy z pozostałych źródeł nie będą odgrywały istotnego znaczenia, a ich poziom 

nie będzie odbiegał od wykonania w latach ubiegłych. 

Wydatki budżetowe zostały zaplanowane w kwocie 78.869.077 zł, z tego wydatki bieżące 

stanowić mają 89,81%, a wydatki inwestycyjne  10,19%.  
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Wydatki bieżące zaplanowano w wysokości 70.829.566 zł, z czego na: 

- wynagrodzenia i pochodne - 41.803.487 zł;  
- wydatki na realizację zadań statutowych - 18.044.583 zł;  

- dotacje na zadania bieżące - 4.427.020 zł; 

- świadczenia na rzecz osób fizycznych – 4.148.875 zł; 

- wydatki na programy z udziałem środków z UE – 958.648 zł; 

- wydatki na obsługę długu – 1. 446.953 zł; 

- wydatki inwestycyjne 8.039.511 zł. 

W wydatkach inwestycyjnych dominują wydatki na: 

- poprawę infrastruktury drogowej – 3.422.411 zł; 

- szpital powiatowy – 3.000.000 zł; 

- poprawę infrastruktury oświatowej i sportowej – 1.150.000 zł”. 

Ponadto Starosta poinformował, iż na posiedzeniu w dniu 9 grudnia 2014 r. Komisja 

Bezpieczeństwa i Porządku pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu pozytywnie. Uchwała Nr 

2/2014 Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Goleniowskim z dnia 09 grudnia 

2014 r. w sprawie przyjęcia projektu budżetu powiatu na rok 2015 w zakresie zagrożeń 

porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na terenie powiatu stanowi zał. nr 5 do 

protokołu.    

 

Na zakończenie Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że Zarząd Powiatu, zdając sobie sprawę  

z trudności, jakie mogą wystąpić w trakcie realizacji przedstawionego planu, szczególnie 

związanych z uzyskaniem planowanych dochodów majątkowych, wnioskuje do Rady Powiatu   

o przyjęcie przedłożonej uchwały.  

Ad 4.c. Radny Sylwester Górzny – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego 

na 2015 r.    

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r.   

Radny Czesław Siwek w imieniu Klubu Radnych Lewica, który jeszcze się nie ukonstytuował,  

przedstawił stanowisko do projektu budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r. „Po 

zapoznaniu się z uchwałą Nr CCXXIX.472.2014 w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok  Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 1 grudnia 2014 r., w związku ze stwierdzonymi 

uchybieniami i błędami w wyliczeniach, które znalazły odzwierciedlenie w przedstawionej 

autopoprawce Zarządu Powiatu, Klub z przykrością stwierdził, że jakość materiału nie 

prezentowała się tak godnie, jak w latach poprzednich. Ponadto radni o zadaniach 

inwestycyjnych, które zostały wprowadzone do budżetu nie zostali wcześniej poinformowani  

i nie było żadnej dyskusji na ten temat, a zostali postawieni przed faktem. Dobre zasady, które 

miały miejsce należy kontynuować, dlatego Klub stoi na stanowisku, że samorządności  

i demokracji należy się szacunek i dlatego Klub będzie głosować przeciwko budżetowi, który 

został przedstawiony przez Zarząd Powiatu”.            
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Radny Tomasz Stanisławski odczytał stanowisko Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej i Polskiego 

Stronnictwa Ludowego do projektu budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 2015. 

„Klub Radnych Platformy Obywatelskiej RP oraz Polskiego Stronnictwa Ludowego po 

szczegółowym przeanalizowaniu przedłożonego projektu budżetu wraz ze zgłoszoną 

autopoprawką pragnie zwrócić uwagę na dwie kwestie.  Z jednej strony jest to budżet 

niedoboru, który nie uwzględnia wszystkich zgłoszonych potrzeb. Z drugiej zaś jest projektem 

zbilansowanym nastawionym na rozwój o czym świadczy duży udział wydatków 

inwestycyjnych. Klub Radnych Platformy Obywatelskiej RP i Polskiego Stronnictwa Ludowego, 

zdając sobie sprawę z trudności z jakimi zetknie się Zarząd Powiatu w trakcie realizacji budżetu 

w roku 2015, postuluje o dołożenie wszelkich starań mających na celu zwiększenie dochodów 

co umożliwi właściwą realizację zadań powiatu i zwiększy zadowolenie jego mieszkańców.  

Biorąc pod uwagę pozytywną opinię RIO oraz wcześniejsze spostrzeżenia Klub Radnych 

Platformy Obywatelskiej RP i Polskiego Stronnictwa Ludowego przedłożony projekt ocenia 

pozytywnie i będzie głosował za jego przyjęciem”. 

Radny Kazimierz Lembas zwrócił uwagę na fakt, iż w projekcie budżetu zawarta jest kwota na 

inwestycje w szpitalu powiatowym w wysokości 3.000.000 zł, a Starosta w stanowisku Zarządu 

Powiatu do budżetu na 2015 r. poinformował, że kwota przeznaczona na inwestycje w szpitalu 

wyniesie 3.200.000 zł. 

Ponadto wydatki na inwestycje drogowe wyniosą 3.422.411 zł, a nie ma w tych planach żadnej 

inwestycji na drogach w gminie Nowogard oraz w innych gminach wchodzących w skład 

powiatu. Radny dodał, że po raz pierwszy Zarząd zaproponował, aby na inwestycje zaciągnąć 

kredyt. Dotychczas Rada zaciągała kredyty jedynie na inwestycje, które były realizowane 

łącznie z pozyskiwanymi środkami zewnętrznymi, a wkład własny był pokrywany z dochodów 

własnych powiatu. Zdaniem radnego lepszym pomysłem jest umieszczenie środków na 

inwestycje w jednej puli, bo kiedy jakieś zadanie trzeba będzie zrobić, to będzie ono 

realizowane z dochodów powiatu, ponieważ stwierdzenie, że „będziemy się starać uzyskiwać 

więcej dochodów” jest albo życzeniem albo stwierdzeniem, że budżet jest niedoszacowany. Na 

pewno budżet powiatu na 2015 rok jest niedoszacowany, wiele wydatków jak wynika z 

komentarza do budżetu nie znalazło  odzwierciedlenia w dochodach, dlatego radni muszą mieć 

świadomość, że zarówno na wydatki bieżące będzie brakowało środków, jak i na wydatki 

inwestycyjne.   

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że budżet powiatu rzeczywiście jest niedoszacowany, 

dlatego wiedząc, jakie są potrzeby Starostwa i jednostek Zarząd chciałby mieć większe 

dochody. Starosta dodał, że tak jak stwierdził radny K. Lembas, są one trochę życzeniami, niż 

tym, co można zrealizować. Plan, który został przedstawiony na koniec roku, plan realny, 

pokazuje często, że dochody są realizowane w większym zakresie, aniżeli były planowane na 

początku roku. Starosta odnosząc się do pytań radnego K. Lembasa w zakresie, inwestycji 

drogowych przypomniał, że w roku 2014 realizowana byłą inwestycja w Wojcieszynie, w roku 

2013 oczekiwana od trzydziestu lat inwestycja Miętno-Truskolas, w roku 2012 droga Błotno-

Trzechel, dzięki czemu zadania najbardziej pilne i bieżące w Gminie Nowogard zostały 

zrealizowane. Starosta dodał, że w nowej kadencji powróci do pomysłu, który był realizowany 

w poprzedniej, tzn. do spotkań z burmistrzami i wójtami w formie konwentu, na którym będą 
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uzgadniane najpilniejsze inwestycje, które są w poszczególnych gminach do zrobienia, przy 

uwzględnieniu programu drogowego, który został przyjęty i który obowiązuje. Starosta 

przypomniał, że program ten zakłada inwestowanie w te miejsca, gdzie jest największe 

dofinansowanie ze strony danej gminy. Na zakończenie swojej wypowiedzi Starosta 

potwierdził, że na inwestycje  

w szpitalu powiatowym planowane są środki w wysokości 3.000.000 zł i 1.000.000 zł. na 

inwestycje w szkole. 

 

Ad 4.d. Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 2015, który stanowi zał. 

nr 6 do protokołu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 2015, Rada głosowała 14 głosami za, przy 4 głosach 

przeciw,  

w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR II/10/14 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Starosta Tomasz Kulinicz podziękował Radzie Powiatu za uchwalenie budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2015 r. Starosta powiedział, że jest świadomy tego, że nie jest to budżet taki, 

jakby wszyscy sobie tego życzyli, ale Zarząd będzie robić wszystko w trakcie roku 2015, żeby 

zmiany, które będą w nim wprowadzane były z jak największą korzyścią dla mieszkańców 

powiatu. 

Ad 4.e. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2015-2027, który stanowi zał. 

nr 8 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2015-2027, Rada głosowała 14 

głosami za, przy 4 głosach przeciw, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR II/11/14 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

 Ad 5. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXX/284/14 

Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 27 marca 2014 r. w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, który 

stanowi zał. nr 10 do protokołu.      

Radny Sylwester Górzny – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu obie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.     

Wiceprzewodnicząca Rady, Izabela Żabicka, odczytała projekt uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

XXX/284/14 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 27 marca 2014 r. w sprawie określenia zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR II/12/14 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad 5.b. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do Związku Powiatów Polskich, który stanowi zał. nr 12 do protokołu.     

Radny Sylwester Górzny – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu obie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.     

Wiceprzewodnicząca Rady, Izabela Żabicka, odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

przystąpienia do Związku Powiatów Polskich, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 

radnych.  

UCHWAŁA NR II/13/14 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Ad 5.c. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania, 

który stanowi zał. nr 14 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu obie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.     

Wiceprzewodnicząca Rady, I. Żabicka, odczytała powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały  

w sprawie przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu 

Pomerania, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR II/14/14 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Ad 5.d. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do Związku Celowego Powiatów Województwa 

Zachodniopomorskiego, który stanowi zał. nr 16 do protokołu.     

Radny Sylwester Górzny – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu obie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.     

Wiceprzewodnicząca Rady, I. Żabicka, odczytała powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do Związku Celowego Powiatów Województwa 

Zachodniopomorskiego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR II/15/14 stanowi zał. 17 do protokołu.  

Ad 5.e. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków 

budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2014 r., który stanowi zał. nr 18 

do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu obie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.     

Wiceprzewodnicząca Rady, I. Żabicka, odczytała powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2014 r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR II/16/14 stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

Ad 5.f. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2014 r., który stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu obie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.     

Wiceprzewodnicząca Rady, I. Żabicka, odczytała powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR II/17/14 stanowi zał. nr 21 do protokołu.   

Ad 5.g. Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Ziemba przedstawił projekt uchwały  
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w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 2015 r., który 

stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Wiceprzewodnicząca Rady, I. Żabicka, odczytała powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 2015 r., Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR II/18/14 stanowi zał. nr 23 do protokołu.  

Ad 5.h. Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Ziemba przedstawił projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty i wyboru przewodniczącego komisji, który stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty, Sylwester Górzny, poinformował Radę, 

że zastępcą Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych i Oświaty został wybrany radny 

Krzysztof Wasiluk.  

Wiceprzewodnicząca Rady, I. Żabicka, odczytała powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Oświaty i wyboru 

przewodniczącego komisji, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR II/19/14 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Ad 6. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz, przedstawił plan pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 2015 r., który stanowi zał. nr 26 do 

protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na  

I półrocze 2015 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.   

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty, Sylwester Górzny, poinformował, że 

członkowie Komisji podjęli już prace nad opracowaniem planu pracy Komisji na rok 2015, 

który  zostanie przedstawiony na następnej sesji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, Łucja Kotwicka, poinformowała, że zastępcą 

Przewodniczącej Komisji Budżetu i Infrastruktury została wybrana radna Beata Baryluk-

Straczewska. Ponadto Przewodnicząca dodała, iż Komisja Budżetu i Infrastruktury opracuje 

swój plan pracy na 2015 r. na najbliższym posiedzeniu Komisji.   

Ad 7. Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba, przypomniał radnym o obowiązku złożenia 

pierwszych oświadczeń majątkowych, których termin złożenia minie 28 grudnia br. 

Przewodniczący poinformował Radę, że w najbliższym czasie, najprawdopodobniej  

w marcu zostanie zorganizowany wyjazd radnych w teren i zapoznanie wszystkich  

z jednostkami organizacyjnymi powiatu. Dodatkowo Przewodniczący powiedział, że w lutym 

zostanie powołana Komisja Statutowa, która zajmie się opracowaniem nowego Statutu    
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Ad 8. Radna Teresa Chodyko wniosła o usunięcie liści zalegających na ulicy 
Nowogardzkiej  

w Goleniowie przy przejeździe kolejowym, które stwarzają zagrożenie dla uczestników 
ruchu. 

Radny Wojciech Włodarczyk wniósł do Przewodniczącego Rady Powiatu o podanie 
wszystkim radnym wzajemnych numerów telefonów.  
 
Przewodniczący Rady K. Ziemba odpowiedział radnemu, że nie ma problemu by wszyscy 
radni otrzymali wzajemnie numery telefonów.   
  
Radna Danuta Faryniarz wniosła do Przewodniczącego Rady Powiatu o sporządzenie  

i przedstawienie radnym terminarza sesji na I półrocze 2015 r.  
 
Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnej Danucie Faryniarz, że najbliższa sesja Rady 
Powiatu ze względu na termin ferii zimowych odbędzie się 19 lutego 2015 r. Zdaniem 
Starosty sesje Rady powinny odbywać się o godz. 13, ponieważ dieta radnego jest 
rekompensatą za utracone wynagrodzenie w swoim miejscu pracy, a pracownicy  
i dyrektorzy wydziałów Starostwa są zobligowani, aby uczestniczyć w sesjach i są 
osobami, które mają określony czas pracy i trudno jest oddać w innym terminie te 
godziny, które zgodnie z kodeksem pracy są w szczególności przyjmowane jako godziny 
ponadwymiarowe.     

     
Radny Kazimierz Lembas wniósł do Przewodniczącego Rady o zwoływanie sesji zgodnie  
z uchwalonym przez Radę planem pracy.  
 
Przewodniczący Rady K. Ziemba odpowiedział radnemu, że oczywiście będzie się starał, 
aby sesje Rady były zwoływane zgodnie z planem pracy Rady.  
 
Przewodniczący Rady Kazimierz Ziemba poinformował, że we wtorki od godz. 14 do 16 
odbywa dyżury w biurze rady. 
 
Radny Czesław Siwek wniósł do Przewodniczącego Rady o ustalenie gdzie przed daną 

sesją mogą odbywać się spotkania Klubów Radnych.  
 
Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu, że Klub Lewicy może odbywać swoje 
posiedzenia przed sesją w salce Zarządu.  
 

Ad 9.  Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz 

Ziemba dokonał zamknięcia obrad II sesji Rady Powiatu w Goleniowie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

            Kazimierz Ziemba   

 

Protokołowała:  
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Agata Ostrowska 

Goleniów, dnia 16 stycznia 2015 r.   

 

 

 


